

Van: info@rosadoc.be
Verzonden: donderdag 18 april 2013 10:47
Aan: Veerle Solia
Onderwerp: RoSa's vrouwennieuws

Vrouwennieuws

18 april 2013

In het nieuws

- [Gezocht: thuisblijfvent \(De Standaard, 18/04/2013\)](#)
- [Catherine Hakim - Ambassadeur van het erotisch kapitaal \(De Standaard, 18/04/2013\)](#)
- [Vijf kandidaten voor functie van rector \(De Standaard, 18/04/2013\)](#)
- [Les Britanniques saluent la femme qui a pris des décisions \(La Libre Belgique, 18/04/2013\)](#)
- [La "glorification" de Lady Thatcher, ils n'en veulent pas \(La Libre Belgique, 18/04/2013\)](#)
- [Les funérailles imposantes et controversées de "la Dame de Fer" \(La Libre Belgique, 18/04/2013\)](#)
- [L'inquiétante hausse des infections sexuellement transmissibles \(La Libre Belgique, 18/04/2013\)](#)
- [L'infection à Chlamydia est, dans la majorité des cas, asymptomatique \(La Libre Belgique, 18/04/2013\)](#)
- [Gonorrhée, sida, syphilis et Cie \(La Libre Belgique, 18/04/2013\)](#)
- [Une opposition au mariage pour tous, à contre courant de l'opinion publique \(Le Monde, 18/04/2013\)](#)
- [Un binôme homme-femme sera désormais élu dans chaque canton \(Le Monde, 18/04/2013\)](#)
- [Procès hors norme du scandale des prothèses PIP \(Le Monde, 18/04/2013\)](#)
- [Mariage gay: «temps des cerises», «provocs» et «ordre républicain» \(Libération, 18/04/2013\)](#)
- [Women shout 'shame on you' in Senate chamber after gun measure fails \(CNN, 18/04/2013\)](#)
- [Gesetzentwurf der Grünen zur Prostitution Bürokraten im Bordell \(Sueddeutsche Zeitung, 18/04/2013\)](#)
- [Vijf Gentse professoren strijden om rectorchap \(De Morgen, 17/04/2013\)](#)
- [Homo's en lesbo's mogen nu trouwen in Nieuw-Zeeland \(De Morgen, 17/04/2013\)](#)
- [Vrouwen zijn mooier dan ze denken \(De Standaard, 17/04/2013\)](#)
- [Vijf Gentse professoren willen rector worden \(De Standaard, 17/04/2013\)](#)
- [Mensenhandelaars ontspringen de dans \(De Standaard, 17/04/2013\)](#)
- [Homoseksuelen kunnen nu ook trouwen in Nieuw-Zeeland \(De Standaard, 17/04/2013\)](#)
- ['Minder deeltijds werk voor vrouwen' \(Veerle Draulans\) \(Knack, 17/04/2013\)](#)
- [Man leeft minder lang dan vrouw maar in betere gezondheid \(Knack, 17/04/2013\)](#)
- [La Nouvelle-Zélande légalise le mariage homosexuel \(Libération, 17/04/2013\)](#)
- [Dernière ligne droite pour le mariage gay \(Libération, 17/04/2013\)](#)
- [Mariage gay: certains «anti» se livrent à un «harcèlement inacceptable» \(Libération, 17/04/2013\)](#)
- [Stephanie McGovern: Why quotas are dangerous and undermine women's credibility \(The Guardian, 17/04/2013\)](#)
- [Glass ceilings and the law: unconscious bias must be acknowledged \(The Guardian, 17/04/2013\)](#)
- [Tessa Jowell: Thatcher's legacy for women was nonexistent \(The Guardian, 17/04/2013\)](#)
- [Gill Howie obituary \(The Guardian, 17/04/2013\)](#)
- [Bi Kidude, one of Zanzibar's greatest singers, dies \(The Guardian, 17/04/2013\)](#)
- [New Zealand legalises gay marriage \(The Guardian, 17/04/2013\)](#)
- [Forced marriage victims in Leicester 'not going to police' \(BBC News, 17/04/2013\)](#)
- [PIP implants scandal: Victims at trial opening \(17/04/2013\)](#)
- [Experts' advice on faulty French PIP breast implants \(BBC News, 17/04/2013\)](#)
- [Margaret Thatcher's legacy at Somerville College \(BBC News, 17/04/2013\)](#)
- [Smphysiotomy bill passed in Irish parliament \(BBC News, 17/04/2013\)](#)
- [Sheryl Sandberg: 'Powerful women are less liked' \(BBC News, 17/04/2013\)](#)
- [Tribeca Film Festival announces Nora Ephron prize \(BBC News, 17/04/2013\)](#)
- [Margaret Thatcher's Oxford University college screens funeral \(BBC News, 17/04/2013\)](#)
- [Baroness Thatcher's funeral: Sermon in full \(BBC News, 17/04/2013\)](#)

- Faulty breast implants court case: Hundreds of women pack court room to see firm's founder face trial (The Independent, 17/04/2013)
- Mums seek work as wage growth hits a record low (The Independent, 17/04/2013)
- Unemployment up as stay-at-home mothers head back to the job centre (The Independent, 17/04/2013)
- 'Bravest Woman in Mexico' Sees Her Story on a New York Stage (The New York Times, 17/04/2013)
- Some Italians Push for Next President to Be a Woman (The New York Times, 17/04/2013)
- Can a Woman Win the Kentucky Derby? (The New York Times, 17/04/2013)
- An Afghan City's Economic Success Extends to Its Sex Trade (The New York Times, 17/04/2013)
- The Value of Girls' Schools (The New York Times, 17/04/2013)
- Why Aren't There More Girls in Leadership Roles? (The New York Times, 17/04/2013)
- 'Mommies Don't Drink' (Anymore) (The New York Times, 17/04/2013)
- Women and Equality (The New York Times, 17/04/2013)
- Video: Breast implant maker trial opens in France (The Globe and Mail, 17/04/2013)
- Women at high risk of breast cancer should be informed of drug options: U.S. group (The Globe and Mail, 17/04/2013)
- Provinces agree to press for national inquiry into missing aboriginal women (The Globe and Mail, 17/04/2013)
- Bundestagsdebatte zur Frauenquote Von der Leyen schweigt (Sueddeutsche Zeitung, 17/04/2013)
- Brustimplantate-Prozess begonnen - 5000 Frauen klagen (Sueddeutsche Zeitung, 17/04/2013)
- Interaktive Grafik Machtfrage: Frauen in der Spitzenpolitik (Sueddeutsche Zeitung, 17/04/2013)
- Bilanz der Sexismus-Debatte bei Maischberger Wenn Alphas ratlos sind (Sueddeutsche Zeitung, 17/04/2013)
- 'Een Arabische zomer': bondige vrouwenportretten (De Wereld Morgen, 16/04/2012)

 Word fan van RoSa documentatiecentrum op Facebook.

De RoSa vrouwennieuwsmailing brengt een dagelijkse selectie vrouwennieuws uit de internationale pers. Meer vrouwennieuws vind je op de vertrouwde vrouwennieuwspagina's op www.rosadoc.be
Wilt u deze mailing niet langer ontvangen? Mail naar docwerk@rosadoc.be met de vermelding 'uitschrijven vrouwennieuws'.